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Tom Havre  11 

Protokoll fra Årsmøte 2022 
Bergen og Omegn Modellbilklubb 

Tid (dato, fra kl til kl):  05.04.2022,  
19:00-21:00 

Sted:  Bergen RC Arena, Garnes, 
Bergen 

Innkalt av (avd og person): BOMBK ved Styret 

Ordstyrer: Erlend Haugom (valgt) Referent: Nils Rønhovde (valgt) 

Deltakere: 13 stk: Peter Stein, Adrian Søgnesand, Ulrik Sirnes, Anna Søgnesand, Kjetil 
Stenseth Henriksen, Nils Rønhovde, Lars Møller-Holst, Sveinung Nå, Erlend 
Haugom, Tom Havre, Robert Jensen, Marius Jensen, Vegard Mikkelsen 

 

Sak Diskusjon og Konklusjon Ansvarlig  

1. Godkjenne de 
stemmeberettigede 

Samtlige frammøtte ble godkjent som stemmeberettigede.  

2. Velge ordstyrer Erlend Haugom ble valgt  

3. Velge 
protokollfører 

Nils Rønhovde ble valgt  

4. Velge 2 
medlemmer til å 
skrive under 
protokoll 

Vegard Mikkelsen og Anna Søgnesand ble valgt.  

5. Godkjenne 
innkalling 

Merknad fra Kjetil Henriksen på kun 3 uker fra innkalling til årsmøte. 

Godkjent 

 

6. Godkjenne 
sakslista 

Saksliste publisert på internett men ikke sendt ut på epost. 

Årsmøtet henstiller til neste styre å publisere og sende ut papirer 
etter fristene som står i vedtektene. 

Godkjent. 

 

7. Godkjenne 
foretningsorden 

Godkjent  

8. Behandle 
årsmelding 

Sveinung Nå leste opp årsmeldingen. 
Ingen merknader til årsmeldingen 
Vedtak: Godkjent slik den foreligger 

 

9. Behandle 
regnskap i revidert 
tilstand 

Nils Rønhovde gjennomgår regnskapet slik det foreligger. 
Kontrollutvalget har ikke gått gjennom regnskapet. 

Styret foreslår at underskuddet kr 38556,- i sin helhet dekkes av 
egenkapitalen slik at den ved årets slutt er kr 318.985,- 

 

Vedtak: Regnskapet godkjennes  
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10. Behandle 
innmeldte saker 

  

10.1 Kaffeavtale 
BRCA 

Vedtak: Styret utarbeider et opplegg for kaffeavtale på BRCA. Styret 

10.2 Klær med 
klubblogo, 
klistremerker med 
klubblogo 

Vedtak: Styret får i oppgave å jobbe med profileringsklær og –
materiell. 

Styret 

10.3 Fotografering 
av alle BOMBK’s 
biler på løp 

Vedtak: forslaget tas til etteretning. Styret 

10.4 Norgescup 
2022 Marås 

Vedtak: styret setter opp en arbeidsgruppe for NC-løpet på Marås, 21-
22. mai. 

Styret 

11 
Medlemskontingent 
2023 

Forslag fra styret: Kr 300,- for voksen og kr 100,- for barn  

Vedtak: Forslaget vedtatt enstemmig 

Styret 

12 Budsjett for 
2022 

Nils Rønhovde gjennomgikk styrets forslag til budsjett for 2022.  

Vedtak: Forslag vedtatt enstemmig. Styret pålegges å kalle inn til 
ekstraordinært årsmøte dersom det blir aktuelt med store investeringer 
på Nore Neset. 

Styret 
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13 Valg Styre valgt for 2022 er: 

Leder kandidater:  
Sveinung Nå, Kjetil Stenseth Henriksen, Peter Stein. 

Peter Stein valgt med 7 stemmer 

 

Nestleder kandidater (valgt for 2022): 

Conrad Rye Holmboe, Kjetil Stenseth Henriksen, Sveinung Nå. 
Conrad Rye-Holmboe valgt med 7 stemmer 

 

Styremedlem kandidater:  

Vegard Nymark Mikkelsen, Sveinung Nå Kjetil Stenseth Henriksen. 

Vegard Nymark Mikkelsen valgt med 8 stemmer 

 

Ungdomsrepresentant kandidater:  
Anna Søgnesand, Sveinung Nå 

Anna Søgnesand valgt med 8 stemmer 

 

Ikke på valg: 

Styremedlem: Nils Arvid Rønhovde (t.o.m. 2022)  
Styremedlem: Helge Naley (t.o.m. 2022) 
 

Vara styremedlem kandidater:  
Stig Atle Reitan, Tom Havre, Kjetil Stenseth Henriksen 

Tom Havre  valgt med 11 stemmer 

Stig Atle Reitan valgt med 9 stemmer 

 

Kontrollutvalg 2022:  
Medlem: Erlend Haugom 
Medlem: Sveinung Nå 
Vara: Martin Andre Hjertaas 

 

Valgkomite: 
Ingen forslag til ny valgkomite mottatt. Årsmøtet foreslår at sittende 
valgkomite blir sittende for et år til og at styret treffer tiltak om disse ikke er 
villige til å stille. 

 

Utsendinger til idrettsting, MSK, kretsårsmøter m.m: 

Styret gis fullmakt til å utnevne klubbens utsendinger til disse møtene. 

 

14 BRCA plan Det ønskes en fast plan for åpning på BRCA. Med annonsering av 
åpningsdager og når de forskjellige underlagene blir lagt ut. Styret jobber 
videre med dette. 

 

 

 


